
Varavaltuutettu Laaksosen valtuustoaloite: Siuntion sote-keskushankkeen 
edistäminen 

Siuntion kunnalla oli käynnissä sote-keskusta koskeva suunnitteluhanke sote- ja 
pelastuspalveluiden siirtyessä Länsi-Uudenmaan hyvinvointialueelle. Siuntion sote-
kiinteistön kunto on heikko ja kiinteistöjen tila on viime vuosina heikentynyt 
entisestään. 

Hyvinvointialue ei ole edistänyt Siuntion sote-keskusta koskevaa hanketta. Toisaalta 
hyvinvointialue on päättänyt lakkauttaa useita paikallisia yksiköitä, vastustuksesta 
huolimatta. Me allekirjoittaneet katsomme, että Siuntiossa tarvitaan fyysisiä sote-
palveluita jatkossakin. Tilanne on Siuntion näkökulmasta kohtuuton.  

Aluehallitus tulee käsittelemään hyvinvointialueen toimitilaohjelmaa alkuvuodesta 
2025. Hyvinvointialueen tulee tarkkaan punnita, miten se toimii erilaisten sote-
kiinteistöhankkeiden suhteen. Mielestämme hyvinvointialueen tulee olla hyvä 
yhteistyökumppani ja siksi on tärkeää, että keskeneräiset sote-kiinteistöhankkeet 
käsitellään avoimesti, jotta kaikki osapuolet saavat tiedon siitä, miten hankkeiden 
suhteen on tarkoitus edetä.  

On todella tärkeää, että Siuntion sote-keskusta koskevaan hankkeeseen saadaan 
selvyys. Me allekirjoittaneet toivomme, että hanketta edistetään yhteistoiminnassa 
hyvinvointialueen ja kunnan välillä. Me allekirjoittaneet haluamme, että 
hyvinvointialue edistää Siuntion sote-keskusta koskevaa hanketta yhteistoiminnassa 
Siuntion kunnan kanssa ja asiasta tuodaan aluehallitukselle esitys toimitilaohjelman 
käsittelyn yhteydessä. 

 

Ersättare Laaksonens fullmäktigemotion: Främjande av projektet för social- 
och hälsovårdscentret i Sjundeå 

När social- och hälsovårdstjänsterna och räddningsväsendet övergick till Västra 
Nylands välfärdsområde hade Sjundeå kommun ett pågående planprojekt gällande 
social- och hälsovårdscentret. Fastigheten för social- och hälsovårdstjänster i 
Sjundeå är i dåligt skick och tillståndet har vidare försämrats under de senaste åren. 
Välfärdsområdet har inte drivit fram projektet för social- och hälsovårdscentret i 
Sjundeå. 

Samtidigt har välfärdsområdet beslutat lägga ner flera lokala enheter allt motstånd till 
trots. Vi undertecknade anser att det också i fortsättningen behövs fysiska social- 
och hälsovårdstjänster i Sjundeå. Situationen är ur Sjundeås perspektiv oskälig. 

Välfärdsområdesstyrelsen kommer att behandla välfärdsområdets lokalprogram i 
början av 2025. Välfärdsområdet ska noga överväga hur det agerar i förhållande till 
olika projekt som gäller fastigheter för social- och hälsovårdstjänster. Vi tycker att 
välfärdsområdet ska vara en bra samarbetspartner, och därför är det viktigt att 



ofullbordade projekt för social- och hälsovårdsfastigheter behandlas öppet så att alla 
parter får information om hur man ämnar framskrida med projekten.  

Det är oerhört viktigt att man lyckas utreda situationen med projektet som gäller 
social- och hälsovårdscentret i Sjundeå. Vi undertecknade önskar att projektet drivs 
fram i samarbete mellan välfärdsområdet och kommunen. 

Vi undertecknade önskar att välfärdsområdet i samarbete med Sjundeå kommun 
främjar projektet för social- och hälsovårdscentret i Sjundeå och 
välfärdsområdesstyrelsen föreläggs ett förslag i ärendet i anslutning till behandlingen 
av lokalprogrammet. 
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